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Q Is het mogelijk drempelwaarden te ontwikkelen

waaruit maatregelen kunnen voortvloeien

vanwege vraag Femke Halsema aan MVWS

• Ik begrijp deze wens heel goed vanuit de steden

• Op dit moment werkt het dashboard al met

signaalwaarden voor een aantal indicatoren

• We zijn bezig om het aantal signaalwaarden uit te breiden

en deze ook te specificeren per regio
• De signaalwaarde dienen als een alarmbel waarbij alle

cijfers in samenhang tot elkaar bekeken worden

• Maatregelen vloeien niet rechtstreeks voort uit het

dashboard maar vragen altijd om integrale politiek

weging
• En daarnaast wordt niet alleen het gezondheidsperspectief

maar ook het maatschappelijk en economisch perspectief

gewogen

4e en 5e bullet uit kamerbrief 20 mei jl over de

controlestrategie


